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Erhvervsudvalget
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Finansministeren
3. marts 2009

Svar på Erhvervsudvalgets spørgsmål nr. 62 (alm. del) af 6. fe-
bruar 2009.

Spørgsmål 62:
Ministeren har i sit svar på spørgsmål 79 (2007-08 (2. samling)) oplyst, at kommunerne ikke 
er forpligtet til at anvende SKIs aftaler, og at kommunernes anvendelse af SKIs rammeaftaler er 
frivillig. Kan det have nogen konsekvenser for kommunerne, hvis de beslutter ikke at anvende 
SKI aftalerne?

Svar:

Kommunerne har pligt til at udbyde opgaver, der er omfattet af reglerne i EU's 
udbudsdirektiver. Udbudspligten kan afløftes ved enten at foretage eget udbud, 
deltage i tværkommunalt udbud eller ved at anvende rammeaftaler, der har været i 
udbud som fx SKIs rammeaftaler. Kommunerne vurderer selv i hvert enkelt 
tilfælde, hvad der er den mest hensigtsmæssige metode. 

Under forudsætning af, at kommunerne på anden vis afløfter deres 
udbudsforpligtelse, er der ingen konsekvenser for kommunerne ved ikke at 
anvende SKI aftalerne. 

Med venlig hilsen

Lars Løkke Rasmussen
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